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1 
2 

3 I, 

4 'L 

over 

subsequent sightings) 
12 

13 testimony throughout the 7 trial.. These 

15 
16 

ions concerning 

3. Pean Karny. testified 19 

a 

their 

thoughts and 

lie 

17 his own goals.. During Mr .. Hunt's cross-examination, Mr .. Karny was forced 

18 to admit that he perjured himself on his State Bar application to cover 
19 
20 the parts of his past that may have prevented him from becoming a lawye 

21 I felt that if Mr. Karny lied on this application, even after receiving immt 
22 
23 

nity, he was very capable of lying and/or perjuring himself on the witnes 

24 stand .. 
25 Mr .. Karny's testimony suggested that Mr .. Hunt was a brilliant and calcu 
26 
27 lating thinker, but his explanation the • 7 page to list did not fit 

28 
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1 

2 

3 

4 was 
5 
6 were 

7 "7 
8 

15 
vestment back 

16 

suggested otherwise. 
18 

I 9356502, Page 275 301 

testified received in-

although bank checks with his endorsement 

May testified that his investment money was 

spent by Mr .. Hunt on lavish furnishings and a gold •sscell sign.. Documents 
19 
20 introduced as evidence and further cross-examination revealed the con ... 

21 trary. For example, Mr. May confirmed that BBC members assembled their 
22 
23 own furniture and that Mr. May himself had purchased the gold •sec" sign 

24 for only a few hundred dollars. 
25 
26 

27 mony 
28 

lack any appreciable credibility. I totally discounted all of h.is 
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1 " I 

2 

3 

4 

5 

6 

7 
8 

r; 9 

12 

13 shown his alleged 

14 Marmor husband closes 
.r 

15 

16 
friends. Ms .. credible witness .. 

17 
18 tionship that Ron Levin had with his mother.. Mr .. Marmor knew Levin for 
19 
20 years and his characterization of Levin his relationship with his 

..... 
J 

21 mother was more credible than the people's Dean Factor and 
22 
23 Michael Broder. 

24 8. Jystine Jagoda. Ms .. Jagoda lived in the apartment directly above Le ... 

25 vin's and consistently heard him ranting and raving, slamming doors, and 
26 
27 hitting his small dog.. Ms. Jagoda testified that the night of June 6, 

28 
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21 the procedure for dyeing one's hair brown just before Mr .. Levin's disap-
22 
23 pearance.. Mr .. Duron Indicated that this was very strange because Mr .. Levin 

24 was very proud of his silver hair. The police found a brown stain in Mr .. 
25 

Levin's bathtub. This stain was tested for and found not be blood .. 
26 
27 Based Mr .. Duron's testimony and Detective Zoeller's testimony about 

28 
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Christmas day 1 

she 

Mrs .. Gerrard 

17 knew Mr. and testified that she was certain she saw Levin a 
18 

19 
restaurant that island. Gerrard testified that his wife communicat 

20 ed to him in Greek at the time she saw Mr. Levin in the Mykanos restauran1 

21 Mr. Gerrard 11 s testimony supported and enhanced his wife's testimony. 
22 
23 13.. Carmen Canchola.. Ms. Canchola testified that she saw Levin at a ga: 

24 station in Arizona in 1986 .. Ms .. Canchola testified that she picked Levin 

Ms .. Canchola was a very credible witness .. 

Lopez was Ms. Canchola's boyfriend at the time shE 
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saw 19 

Ghaleb a hostess 

possible identify 
12 
13 matter seconds as Ms .. Ghaleb indicated .. 

14 16 .. Mr. Robertson testified new 
15 

pf 

16 reporter and lost his job as a result coming forward with his Westwoo 

24. 17. Ms .. Roberts was a credible and honest witness.. ShE 
25 

testified about a telephone call that she received from her daughter, 
26 
27 Brooke, and Mr .. Hunt on the evening of June 6, 1984.. This is in conflict 
28 
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j 

1 

2 
3 1 

a hospital Washington 

had a superficial relation-

14 ship .. 
15 

1 Taken as a whole, de-
16 

17 fense witness testimony in raised more than a 

18 
reasonable doubt as to the people's assertion that Mr. Hunt killed Ron le ... 

19 

21 that Mr. Levin had compelling motives to- leave the Los Angeles area, had 
22 
23 no me.aningful ties to the community, and took steps to prepare for his deq 

24 parture .. Furthermore, several credible witnesses. that were addressed 
25 

above, testified that they saw Levin after June 6, 1984 .. 
26 
27 I declare under penalty perjury under the laws the State of Cali-

28 
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1 
2 

3 
4 

5 

6 

7 
8 

9 
) a 

11 1992 .. 

13 3. I witnesses give testimony concerning disap-

14 pea ranee subsequent sightings) Ron Levin .. I notes of their 

r: 15 
testimony throughout 7 month trial. These are thoughts op in ... 

16 
t 7 ions concerning what I heard .. 

18 

19 

20 
.!,. 

21 willfully lied under oath on the witness stand t() protect themselves.. I 
22 

23 
also believe that they schemed and plotted with each other to avoid in-

24 criminating one another.. I found them to be pitiful and on the whole, des ... 

25 picable, untrustworthy liars. They all had very selective memories when 
26 
27 it came to their involvement. Their testimony fell apart on cross-

28 
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1 

12 
13 crogenesis attrition mills.. This lent support defense contention 

10
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ase: 13-56207, 9356502, 

being free her 

16-4, Page 284 

a big 

13 school cross-examination evidence was very 

14 portant.. gave another side to the distraught mom• that the prose-
15 

16 
cution tried portray. Carol came off as a very deluded person .. 

state's star witness got immunity and had 
18 

come up with a story.. story that was so full of lies and scenario's that 
19 
20 it just did not make sense.. For instance Mr .. Karny contended that: 

21 

22 
23 

24 
25 

26 
27 

28 

A. •Levin's body was taken to Soledad Canyon in a BMW•; 

f.ak.t: No evidence was found in the BMW by forensic 

experts. Sheriff's crimi.nalist Erin A'Hearn said that 

no blood stains were found on the trunk carpet of the BMW; 

B.. •Jim Pittman was sent to New York to masquerade as Levin"; 
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16 

Case: 13-56207, I 9356502, 

script.. I believe this gave him the 

of his planned disappearance on 

look like a murder; 

Page 285 301 

a 

place the 

Hunt by making 

17 D. 11Levin had never met Jim Pittman, which allowed Mr. 

18 

19 
20 
21 

22 
23 

24 
25 

26 
27 

28 

Pittman to pose as a Chicago mobster•; 

Eacl: Mr .. Pittman was seen at and around Levin's 

apartment before Levin disappeared.. He was seen with 

Levin outside the apartment by John Riley and inside the 

apartment by Len Marmor; and · 

E.. fac1: Ron Levin was preparing to flee. 

1 ) Karen Marmor testified that Levin purchased clothes 
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1 
2 

s 
4 

5 
6 

7 

13 
14 
15 

16 

17 
l8 
19 

20 
21 

22 
23 

24 
25 

26 

27 
28 

2) 

3 

criminal case was not over and Holmes hadn't finished 

his work. So I asked myself why would Levin the 

key back on that all days.. Apparently something was 

about take place and I believe that was that Ron Levin 

was planning to astake a hike", as the expression goes .. 

Holmes also testified that Ron Levin was asking 

about extradition treaties. I had to ask myself again, •why?" 

Levin was born and raised in the U.S. What reason could 

he have to investigate the Brazilian extradition treaty 

other than that he was planning to leave. Holmes was a 

pretty reputable witness: 
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ase: . 9356502, 287 

.. 

a 

he didn't flee; 

S) Or. testified that Levin was raped jail. This 

showed just how concerned Ron was about going back; 

The money Levin left behind, about$20,000.00, was not 

substantial to him.. Criminals sometimes think differently 

about money than people who work for it do.. Some think 

nothing of being broke.. Ron Levin took in close to one 

million dollars in the 1 8 months before he fled. This 

sort of money was not so much as to be material to him, 

in my view; 

7) I believe th«it the "to do" list was Levin's big 
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' .. 
a 

jail 

jail, that 

HUS the 

authorities would have no reason to come after himf!J; and 

9) His hair dresser, John Duron, testified that Levin 

wanted information on how to dye his hair right before 

he disappeared.. Detective Zoeller testified that there 

was a stain on the bathtub.. It all fit .. 

24 7.. John Duron. Mr. Duron really swayed me. He was very believable 
25 

witness and very informative. He described how vain Levin was about his 
26 
27 hair.. Ron even brought up. shaving off his beard .. 

28 

that was very sus ... 
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I 

was a 
2 

3 

4 

5 

6 

7 
8 

a10 

13 me stalled in traffic 1987 .. 

14 walked him talked him while wait-
" 15 

16 
ing in line at a theater October 1986.. Robinson not go 

17 police at first, because he believed that the witnesses, whom he later 

18 
read about, would come forward and the case would be dismissed.. Mr. 

19 
20 Robinson did not want to ilbe part of the story .. • When he did finally go to 

21 the police in the spring of 1987, it cost him his job.. Neither the police, 
22 
23 the prosecution, nor the defense pursued this witness during the first 

24 trial, I believe. I felt Ron Levin was outrageous and brazen enough to ap-
25 

pro a ch Mr. Robinson .as Mr. Robinson so described .. 
26 
27 It was very helpful to the defense that there were five sightings wit-

28 
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1 ' .. 

2 
was 

8 a 
4 

5 

6 

7 

8 

9 

sighting 
12 
13 es. 

14 
15 

Justine Jagoda. Although she lived above Ron Levin and heard him Y,.ell ... 

16 ing 

17 
18 
19 

Dean Karny said that even the allegedly silenced 

20 weapon sounded like a loud clap when used. When Mr .. Hunt demonstrated 

21 a clap, Ms. Jagoda said she would have heard such a loud noise up-
22 
23 stairs.. She didn't hear any ruckus and she didn't hear the trunk being 

24 slammed either.. Karny said the BMW trunk had been bent that night. Her 
25 

testimony was inconsistent with the prosecution's case .. 26 
27 Lynne Roberts. She spoke with Mr .. Hunt and her daughter, at 

28 

784 

17



Case: 

l 
1 

15 
back 16 
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291 

1 

an important respect defense exhibit made her 

summons postcard. This corroborated reason for coming 

Alaskan trip before 6, 1984. 

The testimony the manager the Scala Boutique corroborated Mr. 
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2 

3 
4 

12 

se: 9356502, 

13 to their story. I believe that they 

14 
15 

16 Gerrard's description Levin-

292 301 

their testimony believable. Mrs . 

subsequent actions being 

17 recognized in the restaurant on the Greek island Mykanos. was beyond 
18 

reproach .. 
19 
20 The most important Levin case ... related witnesses were Karen Marmor, 

21 John Duron, Connie Gerrard, Nadia Ghaleb, Robert Robinson, Oliver Wendel 
22 

23 Holmes, Justine Jagoda, and Jack Friedman, in my opinion.. If I was asked 

24 to rank the sightings witnesses in order of importance I would do as fol-
25 

lows: Robert Robinson, Connie Gerrard, Nadia. Ghaleb, Carmen Canchola, an 
26 
27 Jesus Lopez .. 
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9. on 

Hunt's testimony about Levin .. · structure 

consistent with explanation it being notes 

taken a meeting ................... ..,. others giving input .. no ta ... 

17 tion on one of the lists, list", showed that BBC member Jeff Ray ... 
18 

mond was involved with the lists. I felt Mr. Hunt was a person telling the 
19 
20 truth. Karny constantly said, "I don't know" and •1 don't remember". I do 

21 not recall Mr .. Hunt using those type of statements except very infrequent .. 
22 
23 ly. I believe that Mr. Hunt didn't hold back even on points that were very 

24 embarrassing to him, that is11 the investors. 
25 

26 
11. Karny's testimony about attempting to provide Hun.t an alibi on June 

27 6, 1984 did not ring true .. None of the people who went to the movie were 

28 
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ase: 13-56207, 9356502, 16-4, 

. .. 

or time. I 

1 a 

authorities 

come looking effect.. 

13. tripped on cross-examination so-called 

14 .. Mr. Hunt's testimony about the reasons for the June 24th meeting 

23 made sense.. I believe he was trying to hold the group together, and to 

2' squelch the factions that had developed through an intimidating boast un-
25 

tiJ he could get one of the Microgenesis deals to close .. 
26 

27 I declare 

28 

penalty perjury under the the State of Ca Ii-

788 

21



Case: 13-56207, 9356502, 16-4, Page 295 301 

' 
1 
2 

3 

4 

5 
6 1 

7 

l.\ 8 

9 

1111 11 
f§ 12 

13 
14 .· 

.n 15 
16 
17 

r. 18 

19 
20 
21 

22 

23 

24 
25 

26 
27 
28 

789 

22



cnase: 13-56207, I : 9356502, 296 

1 

2 

3 I, as 

4 1. I was 
5 

12 
was 8 4 acquittal.. 

14 3. I have been asked to comment on the evidence introduced during the 

15 
trial related disappearance Ronald Levin on or around June 6, · 

16 
17 1984. 

18 assessing what happened to Mr. Levin I spent a lot of time thinking 
19 
20 about the testimony of Karen and the 5 other people who testified 

21 that they saw Ron Levin after June 6, 1984 .. To me these were the most 
22 

23 
significant witnesses on the Levin case. 

24 5. I believe that these pepple believed what they testified to. They 

25 were each credible. The only question for me was, they truly see 
26 

27 what they thought they saw?" In the end, after 26 days of deliberations, I 
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l .. 
1 

reason am 2 ,. 
3 

4 

5 

6 

7 6. I 
8 

r· 
9 

11 This h some ex ... 
12 

13 tent, with the Levin-sightings witnesses Karen Marmor, because none 

14 · of them were the BBC, they were outsiders. 
15 

16 
I recall that it was shown that Dean his State Bar ap-

17 plication after he had gotten immunity for his testimony. This was some .. 

18 thing that was discussed in deliberations, and we all agreed it worked 
19 

20 against Karny's credibility that he would perjure himself after 

21 he had left the BBC and made his deal.. 
22 
23 8.. To me Connie Gerrard was the most believable sighting witness. It 

24 was unfortunate that she did not speak to Levin but I understand her to 
25 

26 
have been irritated. with Levin at that time regarding his dealing with her 

27 daughter.. I am not 1 00% sure she saw Ron Levin, as opposed to seeing 

28 
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7 
8 

9 

11 

12 

13 

se: D: 9356502, Page 298 

' .. 

I was 

factor sightings witness-

es was that there were 5 them. been easier to 

off such evidence as resulting from mistaken identity if was 

14 only one sighting. For example, Robbie Robinson claimed to have seen imd 
15 

16 
spoken_ to Ron October 1986 in Westwood .. Some of my fellow 

17 juror's felt that Ron Levin was bizarre enough to do something so brazen . 
18 

I had a little trouble with that however. Yet, I did believe Robinson's ex-
19 
20 planation for why he di(:J not come forward immediately, namely that jour-

21 nalistic ethics made him concerned about getting involved in a news story. 
22 

23 Mr .. Robinson, if he would have been the sole sighting witness, would have 

24 had less impact .. · In the end, I felt he added to the reasonable doubt that I 
25 

had. 
26 

27 1 talked a lot about Karen Marmor.. I felt she was a very cred-

28 
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ase: 13-56207, 12/19/2014, 9356502, 16-4, Page 299 

7 11.. 
8 

11 

12 

13 

15 

verdict 

12. so was con ... 

cerned, the prosecution never shook that testimony. We ended up 

16 discussing the other Levin related witnesses (like Karen Marmor and the 

17 sightings witnesses) in an attempt to figure out what actually happened. 
18 

Joe Hunt's explanation of the 7 pages, although not overly compelling, was 
19 
20 within reason and was corroborated in an important way by testimony 

21 of Karen Marrnor .. 
22 
23 I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Cali-

24: fornia that the foregoing is true and correct my personal knowl ... 
25 

26 
edge, that as to those matters stated upon information and belief, I 

27 

28 
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Case: 13-56207, 12/19/2014, 9356502, 16-5, Page 6 298 

1 
2 

3 1. 

4 1. 
5 
6 

7 
8 

12 

11 2. I served as a 

13 eight months. I served 

14 statements, a deadlock was announced 
15 

declared December 9, 1992 .. 
16 

' 

he nee a mistria I w.as 

17 3. I listened to over 50 witnesses give testimony c-oncerning the disap-

18 pearance (and subsequent sightings) of Ron Levin. I took notes of their 
19 
20 testimony throughout the 7 month trial.. These 

21 thoughts and opinions concerning what I heard. 

a summary of my 

22 
23 

4. Karen Marmor. I believed Ms. Marmor. I did not think that she came to 

24 court to lie for Mr. Hunt or that she had some reason to fabricate her tes-

25 timony for Mr. Hunt's behalf. Obviously, it was a little peculiar that it 
26 

27 took her seven years recognize the significance 

28 
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Case: 13-56207, 9356502, 16-5, Page 7 298 

1 

2 
some 

11 Standing alone, testimony 
12 
13 sonable doubt about the truth the people's allegation· that Hunt 

14 killed 
15 

robbed Ron but, seen in conj unction the 5 sig hti n.gs 

witnesses (Connie Gerrard, Robert Robinson, Nadia Ghaleb, Carmen Cancho-
16 

17 la, Jesus Lopez), her testimony had the affect of deepening my belief 

28 
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Case: 9356502, Page 8 298 

l 
. 

2 

3 

4 
5 

6 his 

7 e.s as 
8 

a sec"' 

I figure business 

13 nize people quickly.. People have differing capacities do this. dis-

14 cussed this during deliberations. When I drive I nearly tunnel vision, 
15 

16 I see only what is on the road directly me .. wife, the other 

17 hand, has excellent peripheral vision. She notice things on the side o1 
18 

19 
the road (e.g .. a deer grazing on a hill). Some people can pick-up periph-

20 eral things and be right on. Others can not.. I truly believe that.. For Nadia 

21 Ghaleb I was convinced that she could see and recognize Ron Levin under 
22 

23 the conditions she described. I found Ms. Ghaleb to be credible and I took 

24 her sighting seriously .. 
25 
26 

27 sightings witnesses as he could have been.. I had a uneasiness 

28 
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Case: 13-56207, 12/19/2014, 9356502, 16-5, Page 9 298 

as 

6 a 

over 

a 

this 

sightings witnesses .. 

carried a lot weight my mind .. 

15 
16 

hesitation in my mind about whether they actually saw what they felt . 

17 they saw, that is, Ron Levin , since they didn't speak him. It is possible 
18 

that the person they observed in the restaurant in Greece was not Ron Le-
19 

20 vin but merely someone who became worried for some reason and so left 

21 the restaurant suddenly.. I think the unanswered question about the Ger-
22 
23 rard's was not their sincerity but why they didn't come forward immedi-

24 ately .. However, that concern was not so strong as to justify discounting 
25 

26 
their testimony. These two witnesses had· a big impact on me ... 

27 I think that it is not too surprising that there have been no recent sight ... 

28 
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Case: 13-56207, 12/19/2014, 9356502, 298 

' 

was 

COLI 

• 
sightings witnesses .. 

ena 

examination, a 

13 tying story which indicted Mr. However the cross ... examination 

14 Karny began to nullify this indictment in my mind.. In particular, that tAr. 
15 

16 
Karny lied under oath in his application to the State Bar" was a point that 

17 really h me during deliberations.. We all discussed how this really hurt 
18 his credibility with us.. Here was the star prosecution witness within a 
19 

20 few months of his immunity deal, lying to the State Bar by leaving out his 

21 involvement in two murder cases and the BBC.. This became a very impor-
22 

23 tant point in the jury room.. Also significant, but somewhat less imper-

24: tant in its impeachment value. was that he had lied under oath during his 
25 

26 
Cantor Fitzgerald deposition.. We talked about that too and agreed it nega· 

27 tively impacted his credibility. What really struck me and some of the 

28 
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Case: 13-56207, 9356502, 16-5, Page 11 298 

13 becomes, lose confidence in the strength a witness' commitment 

14 to tell then a hard time knowing what is true and 
15 
16 is in their testimony, you begin to the risk sending an 

17 no cent to jail .. you not know when they are telling the 
18 

when they are exa_ggerating, and when they are lying out of spite or out of 
19 
20 self-protection, then it becomes risky to rely on anything that witness 

21 says.. There was so much in Tom May's testimony I felt was false that I 
22 
23 had trouble deciding what I could trust.. I that his testimony con-

24 cerning his financial dealings (the bankruptcy declaration, his real estate 
25 

loan application, the ITC deal, the Cantor ... fitzgerald checks) tQ be false. 
26 
27 All of that was enough to show that he couldn't be trusted on financial 

28 
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Case: 13-56207, 
I 

. 9356502, 

1 

2 

3 

4 evidence on the 

defense microcassette 
12 
13 cussing stolen automobiles a 

16-5, Page 12 298 

others dis-

good piece evidence. was the 

14 tape and Mr. Eisenberg's reaction to it that allowed us throw out the 
15 

16 rest of his testimony using the "willfully false" instruction. Without 

17 that tape it would have been just Mr .. Hunt's word against Mr .. Eisenberg's. 

25 

26 
the BBC was collapsing. It served show that Mr. Eisenberg was sleazy. 

27 9 .. I liked Mr .. Dicker ... During deliberations however, as we 

28 
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. ,. 

1 
a 

2 

3 

4 sa 
5 

13 a result he to say doesn•t figure substantially, (except reaf-

14 firmation of the June 24th admission 
15 
16 

Levin allegations. 

Hunt), in thoughts on the 

17 1 o. Hunt's cross ... examination of these wit ... 
18 

nesses was -crucial.. Without the cross-examination they would have ap"' 
19 
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1 
2 

3 

4 

5 

6 

7 
8 

19 
9 

I linked 

about the brown stain the bath tub with 

Page 298 

Zoellerps testimony 

Duran's testimony about 

vin's sudden interest in dyeing his hair.. I saw as explanation within 
15 

16 
reason !or the missing comforter .. Hair dye is very messy. While people· 

17 are letting it set, it can leak below the protective cap that is worn. 
18 

I have seen this kind of leakage on occasion when my wife has dyed her 
19 
20 hair. Given such leakage, Jf Ron Levin dyed his hair on June 6, 1984, the 

21 dye could have gotten on the comforter.. Obviously given Levin's fastidi-
22 

23 ousness, he would not want to leave a stained comforter on the bed. 

24 13. Lynne Roberts. I found Ms .. Roberts to be credible and a good wit· 
25 

ness.. It was not totally clear to me that she exonerated Mr .. Hunt. Never ... 
26 
21 theless, her recall of June 6, 1984 is important. I believe, given the dis ... 

28 
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1 

2 

3 

4 at 10:30 
5 

6 1 a 

7 

8 

9 

10 

11 discredited. 
12 

13 15 .. Ted Woods .. He was Mr .. high school debate coach.. He was a 

14 rebuttal witness for the people. Overall, his testimony had the impact' 
l5 
16 Mr .. Hunt.. I believed Mr .. Woods ll.11111'11"'111.<!''llll"ll he said that Mr. 

17 Hunt had a serious personality flaw even in high school, but Robert Mack-
18 

ey, the defense VJitness who after him, nullified this testimony 
19 
20 by confirming wliat Mr. Hunt had testified to earlier .. 

21 

22 

23 ing on her cross ... examination.. While she testified on direct that Ron loved 

24 her, I did not believe it after listening to her cross-examination. Ron Le-
25 

vin didn,t reciprocate her visits or phone calls often.. Given the history 
26 

27 their early relationship (Camarillo State Hospital, the boarding schools, 

28 
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l 

11 Carol got Ronnie,, me squirm.. Carol 
12 
13 sold live boarding schools. etc. 

14 Whatever he did the relationship later, like the postcards, I felt wa·s 
15 

16 and not as a of some deep affection for his mother. 

17 17. The Optjon on 144 S. peck. Martin Levin testified that Ron Levin 
18 

26 
27 "screw him", I thought "Oh yes would!• 
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seem reasonable that send Pitt-

black man, to impersonate Levin. Also, the BBC members 'did 
15 
16 use others credit cards .. 

17 It was important that Mr. Hunt testified.. The "to do" list needed an ex-
18 f\IV:eSSart t 

planation. While his explanation had its weaknesses, they were 
19 I\ 
20 and Karen Manner gave his version a big boost 

21 

22 
1 9.. The most important witnesses on the Levin allegations were Connie 

23 Gerrard, Nadia Ghaleb, Robert Robinson, John Duron, Karen Marmor, Lynne 

24 Roberts, and Oliver Holmes. These were the witnesses that 
25 

helped change my mind.. As I in jury selection, I had seen the NBC 
26 
27 miniseries believed Mr .. was guilty. Despite this statement I 
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5 

I declare 

D: 9356502, 

defense case. 

foregoing is 

16-5, Page 298 

happened 

and correct own personal 

knowledge, and that as to those matters stated upon information and be-

lief, I believe them 

Executed at 

l .. l..OS 807 

1 °2 -UO'I 

40
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2 
3 I, 

1. 5, 19 

6 

7 2. I as a 

13 
3. the course that the prosecution called witnesses 

14 tempt to prove that Joe Hunt killed and robbed Ron Levin .. 
15 
16 

Karny's explanation of "D:ld" on the 7 pages was 

17 probably a lie. Karny said meant "dildo.'' That seemed ridiculous in 

was 

at-

18 context Hunt's explanation was that it meant "Qean: ].evin .debtor". 
19 
20 Now that meant sense.. People do make abbreviations like that on their 

21 computers for file names.. Besides, making Levin a debtor was something 
22 

that one of the 7 pages dealt with. 
23 
24 I was very interested to find out that Karny lied under penalty of perjuf) 

25 on his State Bar applications. It made me think less of h.im, because he 
26 

27 had already made a deal with the government .. 

28 
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2 

3 

4 

5 

6 

14 
15 

Case: 13-56207, 
I 

9356502, 298 

. .. 

no 

a 

I 

said. I 

He seemed eccentric. His eyes were very shifty. He was 

16 
always looking at Van.ce and Piccinotti helpvwhen Mr. Hunt was 

17 pressuring him in cross-examination.. I viewed his testimony with a lot o1 

18 
suspicion since he lied to the government in his bankruptcy petition, and 

19 
20 lied a lot in relation to his other financial affairs .. I felt that in light of 

21 this he would readily lie about Mr. Hunt's actions. 
22 
23 7. Jerry Eisenberg. Mr .. Eisenberg testified that he redrafted and revisec 

24 the Microgenesis option agreement found at Ron Levin's apartment. How-

25 
ever, Lore Leis, Mr. Hunt's secretary, contradicted him. She said that she 

26 

27 
28 

the final agreement a draft that was entirely Mr. Hunt's 
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3 

4 

5 

11 
12 

cu 
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answers. 

un· 

13 ·facade. He was using them. He was getting money while living 

same time 

17 He probably regretted leaving them behind, I be Ii eve Carol Levin 

18 

19 
doesn't understand how!!! really little gifts and two-line post 

20 cards she brought didn't show a strong bond.. I believe that Ron levin held 

21 a psychological grudge towards his mom.. She had left him repeatedly. I 
22 
23 

don•t think he felt that she would really miss him.. What goes around 

24 comes around. It is no surprise to me that he treated her in the end, the 

25 
same way that she treated him .. 

26 
21 Carol claimed to have such a good relationship with her son, yet she had 
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Case: 13-56207, 

13 make good his escape, 

I 9356502, 

suspicious. 

of course he may 

16-5, Page 22 298 

been helping 

have been.. However, Mar-

14 tin's testimony undermined my confidence in the value of the 7 pages and 
15 

the described circumstances in the house. 16 
17 Mr .. Hunt made a good point about the fact that Martin's testimony to the 
18 

effect that he found the 7 pages strewn all over the floor in the little of-
19 

20 fice didn't make sense within Prosecution's story-line.. If Mr. Hunt 

21 left them, he would have heard them fall.. It seemed staged, almost as if 
22 

Ron threw them on the floor to call to them, IF THEY WERLli 23 ON TH e:_ f= LG'C f'- AT 
24 The fact that Ron's fingerprints were found on the Microgenesis file 
25 

proved that he had put that file together - not Mr .. Hunt. I believed he 
26 
27 kept the file so that he could have leverage on Mr .. Hunt, Microgenesis, and 

28 
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i 

' 
1 

2 

3 1 

4 

5 

6 

7 it 
8 

nor 

something if 

bed reading, re> 
oG 

was 

13 11. Karen Marmor. I Ms. Marmor's testimony that she the 

14 do" list on Ron Levin's desk to be very important. I accepted her testimo-
15 

ny. She knew Ron Levin and was his neighbor .. She. turned 
16 

Levin down 

17 when she first met him. (Levin wanted to open some new accounts at the 

18 bank she worked at.) I thought that showed good judgment. 
19 

20 She was very cooperative with both Mr. Hunt and Mr. Vance. I saw her as 

2l being fair and neutral. I felt that she just testified to the facts without 
22 

23 
bias.. She also said that Levin beat his dog and that the dog went to the 

24 bathroom on the carpet. 
25 

26 
Dean Karny told us a story where the 7 pages could only ha'(e been left a 

27 Ron Levin's the night June 6, 1984 or the morning June 1984. Kar· 
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Melczer was Levin's 

Verplancke was from the Progressive Savings and l=:oan 

Ron Levin knew that the FBI was investigating him 

17 This was a key point .. Even more reason why Levin would flee. However, I 

18 add to this that Levin rescheduled his bail on June 5, 1984, making con-
19 
20 cessions to get this accomplished. To me all of these things are a major 

21 red flag that say.s: "I fled .. I am alive and I got away with it .. " ThEN 
22 I. cot..t Lu BE.. w r • T "'-PcbG /n E. woNilE. R. • ® 
23 14.. John Qyron.. Mr. Duron knew about Ron Levin wanting to dye his hair. 

24: Levin came to his shop twice a month for years.. Mr. Duron knew how vain 
25 
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' .. 
1 

it 
2 

3 

4 

5 

fresh. I felt got the hair which Duron said took 45 minutes 

15 
16 

to set and was very messy, on his bedspread and then threw it out .. 

It made sense that Jim Pittman shoot Ron 

17 his bed and gamble that Levin's blood wouldn't soak through the bed or 

on 

18 that the bullet wouldn't go into the mattress. On top of this the Sheriff's 
19 
20 criminalist, Ms. A'Heren, analyzed the trunk carpet and found no blood. 

21 This helped tip the balance even farther the defense. Sure Mr .. Hunt 
22 

23 
could have had plastic in the trunk but why would Mr .. Hunt think to put 

24 plastic in the trunk but not under Levin before shooting him on the bed. 
25 

The main point is, there was no blood anywhere.. Ms. A'Hearn was an im= 
26 
27 portant witness .. 

28 
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' .. 

1 
1 

2 

3 

4 stances.. I am was 
5 

6 

7 1 if 
8 

came 
9 

sightings witnesses me. 

1 Canchola Mr. Lopez 

14 were very believable. Mr .. Lopez didn't want to come forward. Ms. Cancho ... 
15 

16 

18 

19 

knew a lot of facts that were not in the Esquire article (e.g., the hair, 

the scar, etc .. ) .. The scar was a very important telling aspect of the 

identification .. 

20 18. Connie and Jerry Gerrard. I thought the Gerrards were a little flaky. 

21 However, I thought that she believed she saw Ron Levin. What took away a 
22 
23 little from her credibility was her description of the restaurant. It dif-

24 fered a bit from her husband's .. 
25 

26 
all I felt the sightings witnesses were a very powerful· set of wit-

27 nesses the Defense. The fact that there were several of them made 

28 
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. .. 
1 

2 

3 , a 
4 researched the legal risks becoming a is 
5 

6 

7 was 

believe a 
11 preponderance the evidence .. 
12 
13 21. If I had to pick the 6 most important witnesses that support this, I 

14 would pick: Oliver Wendell Holmes, Karen Marmor, Nadia Ghaleb, Scou· 
15 
16 

Furstman, Robbie Robinson, and John Duron. The thorough impeachment of 

17 all the BBC witnesses, including Dean Karny, cleared the way for me to be 
18 

persuaded by the Defense witnesses. Levin said he never wanted to go to 
19 
20 prison. 

21 22 .. Overall, I felt that Ron Levin had been preparing to flee for a long 
22 

23 time. I thought that he consciously manipulated Mr. Hunt and the BBCers 

24 to make money. Later, Mr. Hunt had him under a lot of pressure to sign a 
25 

26 
check.. This angered Levin.. I believe in this context, he saw the "to do" 

27 list that Mr .. Hunt tried to intimidate him with as both an opportunity to 

28 
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1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 
11 witnesses. 
12 
13 nesses. were highly biased.. They came 

14 as Mr. Hunt said. 
15 

Page 28 298 

were 

was 

the 

as the "'liar's , just 

/ 

16 
I declare under penalty perjury under the laws of the State Cali-

17 fornia that the foregoing is true and correct of my own personal knowf ... 

18 edge, and that as to those matters stated upon information and belief, I 
19 
20 believe them to be true. 

21 
22 

23 

24 
25 

26 

27 
28 

Executed at San California on January 2.Q 1993 .. 

.. t.Cuwb 
CREEKMORE 
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2 
3 I, 

4 L 
5 

6 

16-5, Page 298 

disap ... 

I too_k notes 

thoughts opin-

18 making clear that they felt that the had not proved beyond a 
19 -
20 reasonable doubt that Joe Hunt had killed and robbed Ron Levin, ,or that he 

21 had committed the charged crimes against Hedayat Eslaminia. Beverly 
22 

Paustenbach, Diane Farrar, and Barry Creekmore were vocal about believ-
23 
24 ·ng that Ron Levin had fled to avoid prosecution.. They also indicated by 

25 ote that they felt that the ,erosecution .b.!.d met its burden 2! proof ..2!l 

: he ':!vin evidence the ju'l_ instruction/f!!!') 
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14 
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18 

19 

ase: 13-56207, 12/19/2014, · 9356502, 16-5, 30 298 

gard their testimony completely. the trial. 

all agreed witnesses · ned during parts 

their testimony. 

6. point that there was a near unanimous agreement was that Carol 

Levin's belief that Ron wouldn't leave her without further contact was 

20 wholly unfounded.. We discussed how we were iacked by the revelations 

21 during cross-examination of how, despite her earlier claim to a perfect 
22 
23 relationship with her son, she had institutionalized Ron at an early age 

24 and how he had lived most of the rest of his childhood and adolescence at 
25 

boarding schools.. The cross-examination on these points .and on many oth· 
26 
27 ers, (e.g .. how Ron took advantage of his parents financially and only super .. 
28. 
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l . 
ve 

2 
3 ... 

Executed 

: 
15 

n 
16 SANDRA MARIA ACHIRO 
17 
18 

19 
20 
21 
22 
23 

24 
25 
26 
27 
28 
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1 
2 

3 D A clare as 

4 1. was on 7, 1965. ( as a 
5 

2. 
6 

as a ror case, nea 

7 e mo Is 13, 1 992, was 

ad was a was 

9, 1992. 

11 3. I over 50 sses give te concern the disap-
12 

13 
pea ranee subseque sightings) of Ron I took notes their 

14 testimony throughout the 7 month trial. These are thoughts and opin-

15 
ions conce ng what I heard. 

16 
17 4. I thought that prosecution witnesses Tom May, Evan Dicker, Jeff Ray-

18 mend, Jerry Eisenberg, and Dean Karny were lying throughout their testi-
19 

20 mony. In each case their: credibility suffered, particularly during cross-

21 examination. 
22 
23 

5 .. Pean Karny. The proof that Karny had lied on his State Bar applica-

24 tions, both before and after he did his immunity deal, seriously damaged 

25 his credibility in my eyes. It showed that he was willing to down play his 
26 

27 involvement in the BBC if. he felt it was in his interest to do sb. I thought 

28 
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14 the events in New York. Mr. Karny said that Pittman described how he had 
15 

tried 16 
impersonate Ron Levin. The problem this testimony was tha1 

17 Mr. Karny had testified at some other trial, that J Pittman did not real-

18 
ize that Dean Karny knew about the alleged Levin murder plan until this 

19 
20 meeting on the park bench after Mr. Hunt had returned from London. This 

21 was after the point that Karny had said that Pittman had supposedly told 
22 
23 him everything. This contradiction as it played out on the stand was rath· 

24 er glaring. f decided that Karny had made up the entire "park bench" epi-
25 

sode. It effected how I viewed Mr. Karn/s credibility as a whole. 
26 
27 6. Tom May. I did not find Mr. May to be credible .. One point that sub-

28 
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12 
13 Hu later argued this in his summation, that if all these guys stuck 

14 gether a corroborated th each other, they could really appear as he-
15 

roes. But if they said anything embarrassing about themselves or each 
16 
17 other. they wa·uld be embarrassed on nationwide television. I felt this 

18 
gave them a powerful incentive to testify in such a way about each other 

19 
20 to make themselves appear in the best l_ight. 

21 

22 
7. The Levin Sighting Witnesses.· I did not find the testimony of Carmen 

23 Canchola and Jesus Lopez to be very persuasive by itself.. However, con-

24 sidered along with the of Mr. Oliver Holmes and Len Marmor that 
25 

. Ron Levin had a faint scar on his forehead, I began to believe that they ac-
26 
27 tually had seen Ron Levin. While the person Ms. Canchola described 

28 
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9 

10 
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14 

15 

Case: 13-56207, ID: 9356502, 

never rso 

d aga t r s . It was 

n had a scar on his rehead wh 

n, was almost invisi 

raise a reasonable 

SU s r scar, wou 

more about a scar was me 

a . At at point r testimony could no 

mis-ide ntifica ti on. 

the testimony of Connie and Je 

Page 35 298 

a 

ag t ir 

r 

scar 

Esquire 

dismissed as a 

Gerrard just about bowlad 

me over. They seemed to be very sensible and decent people. Mse Gerrard 
16 

17 had been Ron Levin's company on a number of occasions and she posi-

18 
tively identified him. Particularly persuasive to me was her description 

19 
20 of how Mr. Ron Levin inexplicably and suddenly pulled up stakes left 

21 the cafe after he made eye contact with her, especially since she reported 
22 
23 over hearing Levin .and his friend, only moments before, discussing their 

24 good fortune in finding a restaurant open on Christmas day. She was not 
25 

impeached in my view at all. She was much more credible than any BBC 
26 
27 witness, and unlike that crowd, she had no reason to lie. 

28 

824 

57



13 

14 
15 
16 

18 
19 

. Mr. Jon F. a n, an insurance investigator, had threatened Ron Le-

jail for insurance fraud. We learned through Jeffrey Melczer, Le-

n's civil attorney, and Jerry Verplancke, who worked at Progressive 
I 

Savings and Loan, that was aware that the FBI was investigating the 

Progressive check scam case that netted Levin $150,000 .. 00 in late 1983. 

20 This was just six months .before Levin fled. We also learned from Daniel 

2l Wilson, an investigator who worked for Fidelity, I believe, that Fidelity 
22 
23 was seeking to prosecute Levin for the $75,000.00 he had scammed from 

24 them in May or June of 1 984. 
25 

26 
I believe that Levin was terrified about going back to ja Dr. Avery 

27 told us that Levin described being raped in jail back in 1 979 on, when he 

28 

825 

58



Case: 13-56207, 9356502, 16-5, 37 298 

1 
was 

2 
on mail case. hen ro was on 

3 ness s r. nt showed her a her ha 

4 b ar g 
5 

6 e Cama e L r. 

7 desc h 
8 

en Bra Un s a 
9 

10 r. Holmes even sa at called State 

11 
0 when the tre wenti effect, appa 

12 
13 to that it d not so for about one year. This was me that Mr. 

14 Levin had been considering fleeing for sometime. I believe that he 
15 

mately did so. 
16 
17 

18 
19 

9. The Seven pages. 

Possibly the most important witness on the issue of what happened to 

20 Ron Levin was Karen Sue Marmor. She was greatl First of a I trusted 
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7 
8 

9 

10 

11 

12 
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see 0 

ence a g j at. s sti d at was never 

he ht ave r New come 

armor at h j been re 

s nse ral c 

lists were used as u props in a n 

biggest a t s. armor's tes to me 

eo were total at odds. u one 

13 or the other. Since r. Ka was the o witness that testified about 

14 the origin of the seven pages and how it was to be used and/or was used, 
15 

it rea came down to a question of whom d I believe, Karen Marmor or 
16 
17 Dean Karny. On this level; there really was no contest r. Karny had a lot 

18 of reasons to lie and, I felt, had in fact lied to us about a lot of things. Ms. 
19 
20 Marmor did not have an immunity deal and was never impeached. Once I 

21 decided I believed Ms. Marmor, I knew Joe Hunt was innocent. Since Ron 
22 

Levin had the "to list in his control and possession during broad day 
23 

24 light and at a time when Joe Hunt was nowhere in sight, there was no way 
25 

that this list could be the 'recipe for murder' that Karny claimed it was. 
26 
27 In my mind, Ms .. Marmor was a one person justification for an acquittal, 

28 
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1 
hla t t ma ot r nesses su 

2 

3 ht avo secu n as an ex na Mr. 

4 disappe 
5 

6 1 of more dramatic impeachments 

7 on ne 6 19 came 
8 

n Riley. r. Riley was a rmer news r 
9 

magaz e correspondent, he presen is a free r. was 

He testified that he d seen a J 
12 

13 talking at some length in front" of Levin's house 1 984. He accurately 

14 described Mr. Pittman's build, height, and weig also picked P 
15 

out of a photo line-up. There was really no question in my mind that he 
16 

n 

17 saw Jim Pittman with Ron· Levin. However. according to Karny, Pittman 

18 
and Levin never met before June 6, 1984. Karny had this whole story about 

19 

20 what happened between Levin, Pittman, and Mr. Hunt on the night of June 6, 

21 1984, built around the fact that Levin supposedly didn't even know Pitt-
22 
23 man. Karny said that Mr. Hunt confirmed this to him during the "walk 

24 around the neighborhood" conversation that Karny said took place after Mr.· 
25 

Hunt allegedly killed Levin. Karny described how on this occasion Mr. Hunt 
26 

27 had supposedly described a "scenario" that he used to attempt to conyince 

28 
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1 
ha over his mo un r ress, t u 

2 

3 at WO s the nig if he coo 

4 posed h been in as a pa e 
5 

was to have sa was dee 

a was t r seen 

p was a BBC mem r. ( r. seen 

's use 1 984.) As a resu n 

11 was to k Levin believing that both he and Mr. were being 
12 

13 pressured by this group whose representative was the physically imposing 

14 Pittman. f course the lie to this was all proven by the evidence that Le-
15 

vin knew Pittman. How else could he have met Levin except rough 
16 

I 

17 Hunt? I felt Mr. Hunt's argument was persuasive that Karny, unaware of 

18 their acquaintance with each other, had mistakenly woven into his scenar .. 
19 

20 io for that night this highly revealing flaw. Karny's whole plot for that 

2l night didn't make any sense with this in mind. Karny said that the "Chica-
22 
23 

go enforcer scenario" was what was meant "Explain situation" on the .:_m 

24 do" list. In light of all of this, I didn't think so at all. 
- , I 

25 
11. John Duron. 

26 

27 Mr. Hunt presented powerful evidence in support of his case through the 

28 
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Case: 13-56207, 9356502, 

h out eir 

e on e occas n of 

Page 298 

sa-

about ing his ir and bea stated 

use er 

r was his most s 

testified th talk n it. 

11 ron offered to do him. Le refused the offer back a 
12 

13 week or or a week and a half later. Duron tried to talk of it aga 

14 but Levin would not be put off. Mr. Duron gave Levin instructions. Since 
15 

this was a week and a half after Levin's last visit and since Levin sched-
16 
17 uled visits regularly every- 2 weeks for years, this had to have occurred 

18 
right before Levin's flight. Detective Zoeller testified that he found an 

19 
20 unexplained brown stain in Levin's bathtub which he had tested to deter-

21 mine if it was blood, with negative results. Mr. Duron told us that hair dye 
22 
23 can stain porcelain. As a result of all of this, I became convinced that Le-

24 vin had altered his appearance to make good his escape. Obviously, he let 
25 

it grow out later, probably as he became more secure over the years. 
26 
27 It also provided me with a reasonable explanation for the missing com-

28 
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1 
r. ron us a se s 

a 45 m u s 11 to se . Du g 

r, walk arou , a relax. He 

ir s a get aH over eve 

duri per course I 

see h g wa h te 

he was be care I, cou 

11 Natural 
12 

co n't leave that tell-tale c beh other 

13 evidence, Detective Zoeller's discove of the stain, a r. Duran's testi-

mony, I believe at is what happened. Levin got e hair dye on his com-
15 

forter and hastily scooped it up, along with the television remote control 
16 . 
17 device, and threw them out. Corroborating this was Blanche Sturkey, Le ... 

18 vin's maid, who testified that only Levin and she knew where the spare 
19 
20 comforter was. 

21 

22 
12. Justine Jagoda. Ms. Jagoda was very firm about her recollections of 
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1 
as er s hea a h g unusual. at was 

2 

3 up re te IS n set was 

4 were n. h said heh 
5 

6 it was as ave d 

7 t easi sa 

8 
a k rnmed or was more 

9 

10 nee was nsistent 's 

11 testimo was nt because was ear-witness evidence, r-

13 say from biased witnesses. 

14 13. I am aware that e Prosecution witnesses testified that Ron 
15 

left some money behind, but it was a small amount in relation 
16 

the near-

17 one million dollars in iHicit come he apparently had during his last 18 

18 months or so in Beverly Hills. ($150,000.00 from Progressive; $50,000.00 
19 
20 from American Express; $75,000.00 from Fidelity USA; $250,000.00 worth 

2l of camera equipment never returned; $500,000.00 worth of insurance 
22 
23 

fraud per Jon Martin; $15,000.00 from Len Marmor; $30,000.00 from Joe 

24 Hunt and the BBC; $100,000.00 from Merrill Lynch; $20,000 .. 00 to 

25 

26 

27 

28 

$30,000.00 from Levin's parents; $20,000.00 frorn his maid; etc.; etc.) 
. ·: 

14. Also, Ron Levin did do some things inconsistent with a fixed-

832 

65



Case: 13-56207, 9356502, 16-5, 44 298 

a nee nned- h avo prosecu n SC me. ns 
2 

3 e SS fa Is Ma Le s a 

4 surance in a nee (I as well. evidence re 
5 

6 Levin ultimately decided to e, not that was 

7 do so. ren armor SC "I'm 
8 

u won't come ck m New ,, 
9 

10 conve L n. endell° H mes was 

11 6, 1984 Levin had That on return a n 
12 

13 Mr. Holmes said, provided him access Levin home so that he coufd 

14 work preparation for Levin's eventual trial on the 1 2 grand theft charg-
15 

es. Why did Levin decide on June 6, 1984 that it was 
16 

longer necessary 

17 to do that work? Scott F·urstman said Levin did a surprising about-face on 
18 

his criminal case, agreeing to return property to the victims in exchange 
19 
20 for bail concessions on 5, 1 984. Why? So that his dad wouldn't be 

2l left holding the bag, I thought. There was no other explanation. Ron Levin 
22 

23 
had a year of premium left on his bail bond at that pointl The list goes on 

24 and on ...................... .. 
25 

26 
1 5. In the end I felt t_hat the set of circumstances that put the "to do" 

27 list in Levin's hands, and the of more criminal charges on top of 

28 
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1 
1 2 coun a ht n e 

2 

3 course, 5 have seen h s e so t 

4 is debate a 0 nger. 
5 

6 1 6. an oce man is rs. own 

7 on at I have he and see H was 
8 

ristmas 1987, n was seen 
9 

10 Gerra on island nos the M an. r. 
11 H tation, all testimo s noto us re 

13 non-partisan witnesses (those with no personal stake the case), ints 

14 with one accord 
15 

the fact that Ron Levin fled prosecution for a 

of crimes that he had committed. The BBC witnesses were a thoroughly 
16 
17 disre ble ·and unreliable lot. Their statements were conflict with 

18 
an impressive number of facts attested to by more reliable witnesses. 

19 
20 Carol and Martin Levin are only guessing. Basically, they believe what 

21 they to believe. There is not a of physical evidence to prove 
22 
23 violence occurred at Ron Levin's home other than the implications of a 

24 missing comforter and rer;note control. 
25 

26 
However, Karny got the Beverly Hills Police reports about the circum .. 

., 

27 stances at Levin's home before he made the statement .. I also found more 

28 
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l 
vab g n s general d hones hair na 2 

3 17. e lt at June 24, 1984 u " , 
4 r. H inte ht of ( 1) re was 
5 

6 planning (2) n Marmor saw the 7 pages at before 

7 June 6, 1 984; a (3) e n 
8 

9 

10 si g n all e evidenc IDm be-

11 lieve Karen 5 sig s witnesses because armor a 

13 killed Ron Levin. All those guys, and Levin too, pulled a of hoaxes, 

14 said a 
15 

more than they meant rather frequently. There is the old saying: 

16 
"Just saying doesn't make it so." I looked at the BBC a saw believa-

17 ble motives for Mr. Hunt to make that statement, given the white collar 

18 
crime and car stealing atmosphere of the BBC. However, the key point is 

19 
20 that the un-biased witnesses and the eye-witnesses are a much more di-

21 rect route to the truth than a "hearsay' case. One can spin theories about 
22 
23 what people like Levin and the BBC members knew versus what they said 

24 endles_sly. One can argue the whys and wherefores either way. In the end 
25 

the overall trend of the evidence coming from. untainted sources was all ir 
26 
27 one direction: towards Mr. Hunt's I believe Mr. Hunt is innocent 
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